

為何選用全自動咖啡機 Why would you choose our coffee machine



品味咖啡:

由咖啡豆新鮮研磨而成的咖啡散發醇郁的芳香。

Taste your coffee:

Freshly-ground coffee beans keep their subtlety and richness of aroma.



調製你的個人咖啡:

隨喜好混合不同咖啡豆，調配出專屬您個人口味的咖啡。

Invent your own coffee:

Make your own coffee by mixing different coffee varieties from among a wide range of coffee beans.



咖啡渣再生:

咖啡渣可100%循環再用及生物分解作多種用途，如肥料、殺蟲劑、除臭劑、美容產品等。

Recycle your coffee:

100% recyclable and biodegradable, there are a multitude of uses for coffee grounds. Fertiliser, insecticides, deodorants, beauty products, etc.



實惠:

每杯咖啡的平均價格比咖啡沖劑或膠囊低3到4倍。

Money saving:

The average price of a cup of coffee is 3 to 4 times less than that from a pod or a capsule.

*All the taste,
just feels right!*



產品特性 Product features

| | |
|---|------------------------------------|
| 功率 Power consumption | 1470 瓦 / W |
| 電壓 Volt / Hz | 220 - 240 V ~ 50 / 60 Hz |
| 泵壓 Pump pressure | 19 巴 / Bar |
| 水箱容量 Water tank capacity | 1.2 升 / L |
| 咖啡豆研磨器 Coffee bean grinder | 不銹鋼 / Stainless Steel |
| 調校研磨粗幼度 Adjustable grinder level | 5 段 / Level |
| 豆槽容量 Bean container capacity | 150 克 / g |
| 粉渣盒容量 Coffee ground container capacity | 10 個 / pcs |
| 熱水功能 Hot water function | 有 / Yes |
| 咖啡杯量記憶設定 Programmable coffee volume | 有 / Yes |
| 除垢程式 Descaling program | 有 / Yes |
| 自動關機時間 Auto shut off | 20 分鐘 / Minutes |
| 電線長度 Cable length | 1 米 / M |
| 淨重 Net Weight | 7.8 公斤 / kg |
| 尺寸 Measurement | 18cm (W) x 39.5cm (L) x 31.5cm (H) |

SCOTT

地址 Address:

香港觀塘偉業街180號 Two Harbour Square 26樓
26/F, 180 Wai Yip Street, Two Harbour Square,
Kwun Tong, Hong Kong

客戶服務熱線 Customer Service Hotline:
(852) 3652 7699

電子郵箱 E-mail: enquiry@scott-gear.hk

網址 Website: www.scott-gear.hk

f SCOTT Hong Kong | Q



SCOTT

SLIMISSIMO

全自動咖啡機
Fully Automatic Coffee Machine

one • touch
Café



法國設計
FRANCE DESIGN



SLIMISSIMO

SLIMISSIMO & MILK

細嚐 • 不一樣的精品咖啡

All the taste, just feels right!

源自法國的精緻纖巧設計，帶給您全方位的優質咖啡體驗。只有18厘米的機身寬度，輕易融入家中任何一個角落。簡易時尚輕觸式屏幕，操作輕而易舉，只需輕鬆一按，隨即新鮮研磨咖啡豆，讓你於一分鐘內即可享受細密濃郁、醇美芳香的優質咖啡。

SCOTT Slimissimo 全自動咖啡機每一個細節都精心設計，即使安在家中都能隨時品嚐專業咖啡師水平的精品咖啡。

France originated design, Slimissimo offers top performance at all levels. The compact 18-cm body width fits any corner of your home perfectly. Its one-touch stylish glass panel, intuitive and simple operation with clear indicators, offer freshly ground quality coffee in less than a minute. With Slimissimo, enjoy the best, professional and authentic barista-quality coffee anytime at home!



1 豆槽 BEAN CONTAINER

150克咖啡豆槽。
150g coffee bean container.

Include smart indicator for lack of beans or water and empty coffee ground containers with onetouch easy operation.

4 蒸氣噴嘴 STEAM NOZZLE

可調整角度至45度角，以製作奶泡或輸出熱水。易於拆卸和清潔。

Can be adjust to 45 degree angle to amulsify milk or distribute hot water. Very easy to dismantle and clean.

5 19 巴壓力 19 BAR PUMP PRESSURE

專利的沖泡器系統能達到最佳的咖啡萃取並帶出咖啡豐富而細膩的咖啡油脂！

The patented brewing system has been created for consistently optimal coffee extraction which creates the rich and flavouring cream for espresso.

2 研磨器 GRINDER

提供5段式咖啡豆研磨粗幼度。

Up to 5 grading levels are provided for adjusting the size of the coffee grind.

SLIMISSIMO

Slimissimo 將完美地融入您的家居，讓您每天隨心沖調各種咖啡、花茶，或特飲等飲品。

Slimissimo will fit perfectly into your home. You will be delighted by how easy it is to use. You can choose between a number of different drinks through the day: Coffee, tea, herb tea, short or long depending on your taste.



型號 / Model no.:20205



產品詳情 PRODUCT DETAILS

| | |
|-----------------|--|
| 功能 Functions: | 5種功能：特濃咖啡、長杯咖啡、熱水、除垢和記憶功能 5 functions: espresso, lungo, hot water, descaling and memory functions |
| 介面 Interface: | 輕觸式屏幕 Touch Panel |
| 顏色 Color: | 白色或銀色 White or Silver |
| 配件 Accessories: | 除垢劑、清潔刷、抹布 Descaling agents, cleaning brush, cleaning cloth |
| 型號 Model no.: | 白色 WHITE #20205 銀色 SILVER #20200 |

SLIMISSIMO & MILK

集智慧與優雅於一身，Slimissimo & Milk 讓您每天隨心沖調各種咖啡、卡布奇諾、拿鐵、瑪奇朵、花茶，或特飲等飲品。

Smart, elegant and all-in-one, the Slimissimo & Milk can produce any drink you want: Coffee, cappuccino, latte macchiato, tea, herb tea, long or short, iced depending on the season or how you feel.



型號 / Model no.:20210



產品詳情 PRODUCT DETAILS

| | |
|-----------------|---|
| 功能 Functions: | 8個功能：特濃咖啡、冰咖啡、長杯咖啡、除垢和記憶功能 8 functions: espresso, ice coffee, lungo, hot water, frothy, descaling and memory functions |
| 介面 Interface: | 輕觸式屏幕 Touch Panel |
| 顏色 Color: | 銀色 Silver |
| 配件 Accessories: | 不銹鋼奶泡杯、除垢劑、清潔刷、抹布 Stainless steel milk pitcher, descaling agents, cleaning brush, cleaning cloth |
| 型號 Model no.: | 銀色 SILVER #20210 |

